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P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVIII/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 31 marca 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  21 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Grzegorz Dolniak – poseł RP, radni powiatowi, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik 
Miasta, Sekretarz Miasta, kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, mieszkańcy, 
przedstawiciele mediów.   
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XLVIII Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- proponuje, aby taryfy, ppkt. 34 wprowadzić jaku następny oddzielny punkt po gospodarce 

komunalnej tj.  pkt. 11. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem się dowiedzieć co dzieje się z uchwałą w sprawie określenia warunków sprzedaŜy 

domków fińskich i lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Czeladź. 
Została zdjęta z posiedzenia 31 stycznia i zgodnie z regulaminem powinna być w porządku 
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następnej sesji. Nie znalazła się równieŜ w porządku dzisiejszej sesji. W związku z tym ja nie 
wiem czy Rada nie chce się zająć tą sprawą. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wszystkie projekty uchwał zostały umieszczone w porządku obrad. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja składałem ten projekt w połowie stycznia. Był w porządku styczniowej sesji, ale został 

zdjęty i nadal nie ma go w porządkach następnych sesji. Dzisiaj nikt nie dyskutuje na ten 
temat. Ja złoŜyłem projekt uchwały i oczekuję, aby Rada zajęła się tym dzisiaj. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Widzę, Ŝe w punkcie 4 jest ta uchwała. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ta uchwała tego nie dotyczy, to jest rodzaj koła ratunkowego, jeŜeli Rada nie podejmuje 

uchwały kompleksowej to chcemy uruchomić sprzedaŜ tylko domków fińskich. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W trakcie Komisji Gospodarczej złoŜono ten projekt, na sesji zgłosiłem wniosek o przełoŜenie, 

aby móc przedyskutować to na Komisji. Nie został uwzględniony jeden z wniosków Komisji 
Gospodarczej, nie wiem dlaczego potem ten projekt nie znalazł się pod obradami sesji.  

- Do dzisiaj obowiązuje istniejąca uchwał, która szczegółowo reguluje warunki dotycząca lokali 
mieszkaniowych, natomiast ta uchwała, która mamy w porządku dotyczy domków fińskich. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wnioskuję, aby ten punkt znalazł się w porządku dzisiejszej sesji. Jeśli Rada się na to nie 

zdecyduje to poinformuje o tym mieszkańców ul. 3 Kwietnie i trzeba będzie zerwać rozmowy, 
które toczą się juz od maja ub. roku, a dodatkowo inicjatywa tej uchwały wyszła z komisji 
Gospodarczej. Dzisiaj jest marzec i nadal nie dyskutujemy nad tym. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Na wniosek Stowarzyszenia Kupców, wnoszę, aby ppkt. 36 przenieść jako ppkt. 1. Zgłaszam 

to we własnym imieniu oraz kupców. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie posiadamy dzisiaj tego projektu uchwały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- KaŜdy radny posiada ten projekt, tylko zapomniał go dzisiaj zabrać. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wszystkie projekty są w tzw. Biurze Rady, więc moŜna je przynieść. 
- Wniosek radnego Gawrońskiego. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
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0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku uchwały w sprawie określenia warunków 

sprzedaŜy domków fińskich i lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy 
Czeladź jako ppkt. 4. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek radnego Świątka. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniac h 31 stycznia 2005r. i 24 

lutego 2005r. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kont roli wydatkowania środków 

bud Ŝetowych w ZBK (zakres przedmiotowy i finansowy wyko nawstwa własnego i w 
systemie zleconym oraz realizacja wniosków pokontro lnych Komisji Rewizyjnej z 
2003r.) 

1. Przedstawienie przez Komisj ę Rewizyjn ą protokołu. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia wniosków pokontrolnych. 

8. Rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kont roli dotycz ącej prawomocno ści 
uchwały Zarz ądu Miasta w sprawie udzielenia po Ŝyczki CKS w Czelad ź z rozszerzeniem 
tego badania o lata 1994-98. 

1. Przedstawienie przez Komisj ę Rewizyjn ą protokołu. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia wniosków pokontrolnych. 
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9. Rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kont roli wydatkowania środków 
bud Ŝetowych w ZIK za 2004r. (kontrola przyj ętych kosztów i przychodów w zakresie 
gospodarki wodno- ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finan sowy 
wykonawstwa własnego i w systemie zleconym.)  

1. Przedstawienie przez Komisj ę Rewizyjn ą protokołu. 
10. Gospodarka komunalna w mie ście w 2004r., planowane działania w tym zakresie na  
2005r. 

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
2. Wprowadzenie 
3. Dyskusja 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyj ęcia informacji nt. „ Gospodarka komunalna 

w mieście w 2004r. planowane działania w tym zakresie na 2005r.” 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostar czon ą wod ę i odprowadzanie 

ścieków przez ZIK w Czeladzi. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. Zmian w bud Ŝecie miasta na 2005 rok. 
2. Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o chara kterze socjalnym. 
3. Nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta. 
4. Przyznania Nagród Miasta Czelad ź. 

13. Zamkni ęcie obrad sesji. 
 

 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przyjęcia protokołów. Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 

31.01.2005r? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 24.02.2005r? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
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Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Udziela informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym./ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Zmniejszyła się liczba przedsiębiorców, w jakiej dziedzinie najwięcej. 
- Jak wygląda bezrobocie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Muszę zebrać takie informacje. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Informacje o Stowarzyszeniach, jakie to są kwoty. Odpowiednie Stowarzyszenia ile dostały? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Muszę równieŜ zebrać te informacje. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- MOSiR – mówi się, Ŝe odbyły się na tym ośrodku mecze i imprezy, czy CKS wynajmuje te 

pomieszczenia i płaci za to, czy to jest w ramach dodatkowego wsparcia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest to w ramach dodatkowego wsparcia. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W końcowym zapisie informacji, mówił pan o skierowaniu do WSA skargi na rozstrzygnięcia 

nadzorcze Wojewody. Jakiej uchwały to dotyczy? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przygotujemy taka informację. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
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- Chciałem zgłosić kilka wniosków dotyczących ul. Betonów, Spacerowej, Wiosennej. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To są wnioski, a punkt jest odnośnie interpelacji i zapytań. 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Betonowa są pochylone komórki razem z murem. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest stwierdzenie faktu. 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Wnioskuje o naprawienie tego. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest wniosek. Trzymajmy się porządku obrad to o czym mówi pan radny to są sprawy 

bieŜące albo sprawy na Komisje. Teraz pan radny mówi o komórkach, ja nie będę miał prawa 
odpowiedzieć, są mieszkańcy, którzy pójdą do domu i będą mieli przeświadczenie, Ŝe pan 
radny wie o czym mówi, a pan radny mówi o sprawach nie dotyczących miasta. JeŜeli wystąpi 
pan z tym w sprawach bieŜących będę mógł panu odpowiedzieć. 

 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Proszę o odpowiedź pisemna i wtedy nie będę zabierał czasu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To proszę złoŜyć ten wniosek na piśmie. JeŜeli mamy przedyskutować ta sprawę rzetelnie to 

proszę to poruszyć w sprawach bieŜących lub na komisjach. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę przeredagować i zadać w formie pytania. 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Co z boksami na śmietniki, które są zawalone? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Co to znaczy, nie rozumiem pytania? To są pytania do Spółdzielni Mieszkaniowej Saturn, a 

nie do mnie. Proszę przedłoŜyć te pytania na piśmie i przekaŜemy do Spółdzielni. 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- WzdłuŜ całej ul. wiosennej ciągnie się śmietnisko, co pan Burmistrz z tym zrobi? 
- W ul. Wiejskiej są dziury. 
 
Agata Jachimczyk-Kluk - Radna  
 
- Chciałam przypomnieć, Ŝe to iŜ rozpoczęto inwestycje przy ul. 21 Listopada, nie moŜe 

powodować, Ŝe ludzie nie mogą dojść do posesji. 
- Jest tam teŜ zniszczony plac zabaw. 
- Kiedy będzie to zrobione? 
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Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Chodzi mi o sprawę boiska na oś. Słonecznym, czy sprawa będzie realizowana? 
- Proszę o uporządkowanie terenu między stacja benzynowa, a parkingiem, jest tam składnica 

śmieci. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Wczoraj zostało to juŜ uporządkowane. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Prace na ul. Dojazd z tego co wiem juz się zaczęły. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Mieszkańcy ul. Niecałej prosili mnie o interpelację w sprawie naprawy podjazdu i chodnika. 

Składam tez w ich imieniu pismo w tej sprawie. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Prochownia, proszę o uzupełnienie ławek. Podobnie w innych parkach. 
- Toi Toi, na Piaskach czy zostanie postawiony. 
- Uporządkowanie terenu za ul. Betonową 
- Trznadla, po zamknięciu sklepu monopolowego, jest spokojniej teraz zbierają się na 

Francuskiej, proszę o częstsze patrole. 
- Zdewastowany chodnik na ul. Francuskiej, cięŜarówki tamtędy jeŜdŜą i jest to przez nie 

niszczone. 
- Jak wygląda dostępność dla mieszkańców punktów dzielnicowych na Piaskach, proszę o 

nagłośnienie tego tematu. 
- Chciałem zapytać o Ŝyrafę. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Nas moją interpelację odnośnie słupa nie dostałem wyczerpującej odpowiedzi, ponawiam więc 

interpelację. Kiedy sprawa zostanie załatwiona. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Mieszkańcy mnie zaatakowali, Ŝe przyjaźnimy się i współdziałamy w pewnych kwestiach. 

Mieszkańcy mnie o to pytają i chciałbym, aby im pan to powiedział. 
- Kiedy odblokuje się sprzedaŜ mieszkań komunalnych? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Prochownia – jakie są mechanizmy sprzątania miasta. Bardzo często my zgłaszamy jakieś 

miejsca, jakby te firmy nie robiły monitoringu. Dodatkowo trzeba nasilić monitoring w 
miejscach często odwiedzanych przez piaskowski element. 

- Toaleta na Piaskach, czy będzie dostępna? 
- Pawilon na Piaskach, teren jest zaniedbany, czy moŜna to posprzątać? 
- ZIK – mam zgłoszenie mieszkańca z ul. Reymonta, wycięto drzewo w taki sposób, Ŝe zagraŜa 

to bezpieczeństwu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Uciecha i CEHAMOG – czy będzie pan występował z roszczeniem? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Otrzymał pan juŜ odpowiedź. 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy składał pan juŜ wyjaśnienia w sprawie MCKS w latach 1994-98.w prokuraturze? 
- Jaki jest stan śledztwa prokuratorskiego w sprawie Ambasadora? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Kiedy zaczniemy wyburzać nieruchomość na Katowickiej 60, jeśli nie nastąpi to szybko, 

proszę o zabezpieczenie terenu. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Co z terenem pokopalnianym w rejonie ul. Betonów? Czy juŜ coś z tym zrobiono? 
- Na jakim etapie jest sprawa Ambasadora? 
- Czy jest planowany prac remontowych na ulicach, które w pierwszej kolejności. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem zaprotestować, przeciwko słowom, które tu padły, bo to nie Ŝaden element mieszka 

w Czeladzi, ale nasi mieszkańcy. Powinni pamiętać to zwłaszcza ci, którzy potem za piwo, 10 
zł, wykorzystują tych ludzi w kampanii wyborczej. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Element to ci ludzi, którzy śmiecą, zawszę będę takich ludzi niekulturalnych, śmiecących, 

pijących w publicznych miejscach nazywać elementem. 
 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Marian Macherski  - mieszkaniec miasta  
- Jaka jest róŜnica między rolnikiem, a obywatelem? Obywatel płaci OC, a rolnik musi co roku 

składać kserokopię, Ŝe zapłacił ubezpieczenie rolnicze. 
 
Danuta Kawka  - mieszkanka miasta  
 
- Do tej pory jak istnieje Związek, Ŝaden z radnych nie był w siedzibie Związku z zapytaniem o 

pomoc. Dopiero przed wyborami przychodzą. 
- Na ul. Grodzieckiej i Tuwima chodniki są zdewastowane, proszę o skontrolowanie tego. 
- Na ul. Grodzieckiej wyremontowano dwa budynki, jeden ma gaz, a drugi energię. Ci co maja 

gaz mają o połowę niŜsze rachunki. Pisaliśmy pisma z prośba o zmianę pieca. 
- Wyrwana jest rura ściekowa i wszystko leje się po ścianach. Jak jest duŜo śniegu na dachach 

jest niebezpiecznie. 
- Na ul. Grodzieckiej w stronę mostu jest ciemno, brak oświetlenia. 
- Podzielniki mamy załoŜone na kaloryferach, kiedy przychodzi ciepło my płacimy za to. Po 

okresie grzewczym powinno się to zdejmować. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli jestem zapraszany, to staram się przychodzić i proszę o sprawiedliwą ocenę. 
 
Danuta Kawka   - mieszkanka miasta  
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- Pani Walczak istotnie przychodzi. Tylko Ŝaden z radnych do nas nie przychodzi. RównieŜ 

Burmistrzowie przychodzą i składają nam Ŝyczenia. TakŜe po te podpisy przed wyborami nie 
przychodźcie do emerytów. 

 
Sabina Zimo ńska  - mieszkanka miasta  
 
- W sprawie wykupu mieszkań. Pisało się, Ŝe będą wykupy i mieliśmy mieć taniej. Część ma juŜ 

wykupione mieszkania, a my nie moŜemy.  
 
Zdzisław Garli ński  - mieszkaniec miasta  
 
- Jaka idiota wypala trawy, niszczą środowisko. Niszczy się ławki, krzewy. Wśród porządnych 

mieszkańców są teŜ wandale. 
- Do Burmistrza muszą iść sygnały ze wszystkich środowisk, nie tylko od własnych. Radny ma 

radzić nad czym innym, a nie gadać o rurach i dziurach. Powinna się tym zajmować ZBK, bo 
oni są do tego przeznaczeni. 

- PoŜyczka dla CKS, czy ja pracowałem niegospodarnie udzielają poŜyczki dla uratowania 
klubu. Dzisiaj ja jestem w prokuraturze i pytają się mnie czy byłem niegospodarny. 

 
Pan Ryszard   - mieszkaniec miasta  
 
- Ciągle są podwyŜki za mieszkania, 40 lat domy nie remontowane, mury się rozpadają, 

kanalizacja zatkana, a czynsz ciągle podnoszą. Proszę zobaczyć w jakim stanie są te budynki. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Prosiłabym, kiedy następnym razem będę opisywana w EC, aby pojawiło się moje nazwisko, a 

nie będą najwaŜniejsze moje powiązania rodzinne. 
- Korzystając z obecności większej liczby mieszkańców, tak ładnie wstawił się pan za 

mieszkańcami, tymczasem ja jestem świadkiem, Ŝe pan Burmistrz nie zawsze wykazuje taki 
szacunek, czego najlepszym przykładem jest odpowiedź na pismo, które dostałam w związku 
z pytaniem do EC odnośnie sondaŜu. Prosiłam o powaŜne poinformowanie. 

- /Odczytuje treść odpowiedzi od Burmistrza/ 
- Czy mógłby pan skomentować jakoś ta odpowiedź. 
- Chciałam teŜ zapytać się o artykuł w DZ, gdzie w rozmowie z Burmistrze Szaleńcem mówi się, 

Ŝe realizacja Starego Miasta nie jest uzaleŜniona od środków z UE. Czy pieniądze są juŜ na to 
w budŜecie? Czy miasto dysponuje sumą 7 mln? 

 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Pan Macherski pytał czym róŜni się rolnik od obywatela. Jest oddzielna ustawa odnośnie  

podatku rolnego i w niej jest wymóg, Ŝe rolnik ma przedstawiać ubezpieczenie raz w roku, a 
my mamy to sprawdzić. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Chodniki są remontowane w ramach posiadanych środków, ale będą to tylko naprawy 

miejscowe, bo na całość nie ma środków. 
- Oświetlenie na Grodzieckiej, tam oświetlenie jest i z tego co wiem to słup był kością niezgody 

miedzy mieszkańcami. Jeśli będzie trzeba wymieniać oprawki to to zrobimy, jednak środki 
jakimi dysponujemy nie są duŜe. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Odbyły się spotkania wspólnot mieszkaniowych, potem odbywają się oględziny inspektorów i 

sytuacja jest naprawiana. Przeglądy techniczne będą od 4 kwietnia. 
- Ogrzewanie całego osiedla Nowotki chcemy podłączyć do PEC, myślę, Ŝe pierwsze efekty 

będą jeszcze w tym roku. 
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- Jeśli chodzi o politykę czynszową to realizujemy uchwały Rady. Szczegółowo omówi to 
Burmistrz. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- PodwyŜki czynszów, nic się nie dzieje bez woli Rady. 
- SprzedaŜ mieszkań została wstrzymana, bo był to wniosek Komisji oraz zmieniło się prawo 

działka musi spełniać wymogi działki budowlanej, nie moŜna wytyczać po obrysie. Państwo 
byli świadkami, Ŝe Rada nie chciała wprowadzić do porządku obrad projektu odnośnie 
sprzedaŜy lokali komunalnych. Odbyły się spotkania ze wspólnotami i tam gdzie działki 
spełniają wymagania ustawowe rozpoczęła się sprzedaŜ. To nie jest złośliwość, ale chodzi o 
to aby nie było problemów w przyszłości. Na Grodzieckiej ci którzy wykupili mieszkania przed 
remontem nie chcieli stanąć do aktu notarialnego. Niektóre budynki wydzielone są po obrysie 
inne klatkami, część ma odpowiednią działkę, a inne nie mają. Teraz musimy to 
uporządkować. Jeśli państwo chcą jakieś szczegóły, to zapraszam do mnie. 

- Wypalanie traw jest to częste, ale powoli zanika. Jest to często upilnować. 
- Pan Garliński mówił o CKS, pan Skiba sugerował, Ŝe w sprawi poŜyczki jakieś pieniądze 

poszły do zarządu i dlatego zajęła się tym prokuratura.  
 
Zdzisław Garli ński  - mieszkaniec miasta  
 
- Proszę mi nie ubliŜać, ja pana oskarŜę do sądu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja cytuje pismo, które jest w materiałach sesyjnych. 
- Pani Gątkiewicz – mówi pani, Ŝe nie podajemy pani nazwiska wydaje mi się, Ŝe to jest jakieś 

przekłamanie, bo raz się pani podpisuje jako Stryjek raz jako ktoś inny. Idąc do pracowników 
przedstawia się pani jako pani Sztofla, teraz mówi pani, Ŝe nazywa się Gątkiewicz stąd mamy 
takie problemy z ustaleniem pani toŜsamości. 

- JeŜeli chodzi o pani wnioski to ja je traktuje powaŜnie. Natomiast w kwestii pani pisma, chce 
pani pozyskać informacje, które nie są naszą własnością, więc kierujemy panią do właściciela 
i oni na pewno udzielą odpowiedzi. 

- JeŜeli chodzi o wypowiedź z DZ, to słowo pisane charakteryzuje się uproszczoną formą. 
Informacje są skrócone. Ten temat na pewno w EC będziemy poruszać głębiej. 

- Pyta pani czy my moŜemy zaczynać inwestycję nie mając zabezpieczonych środków, jest to 
pewne ryzyko, Ŝe tych środków nie pozyskamy. Natomiast wniosek miał pozytywną opinię. 
JeŜeli środków nie pozyskamy będziemy realizować wolniej to zadanie. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Jestem pozytywnie nastawiony do wykupu mieszkań. Chcę dać 90% upust i nie znajduje to 

zrozumienia wśród radnych, chcę teŜ likwidacji ZBK, aby moŜna było tworzyć małe wspólnoty. 
- Proszę mnie nie łączyć z panem Markiem Mrozowskim. 
- Gazety kłamią, czego najlepszym przykładem jest EC, w którym publikują wierutne kłamstwa. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja tez chcę potwierdzić, Ŝe nic mnie nie łączy z radnym Krugłym. 
- Radni często nie swoją własność rozdają. Zaczynają wpływać oferty do ZBK, aby to on 

administrował budynkami. Odchodzi się od małych administratorów. Z ul. Krakowskiej 
mieszkańcy wystąpili z takim wnioskiem. Koszty administracji i jakość usług świadczonych 
przed ZBK są na dobrym poziomie. Przy dzisiejszym stanie prawnym nie moŜemy tym 
administrować, ale moŜe prawo się zmieni. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy pani składa oficjalną skargę na Burmistrza w tej sprawie, bo wtedy Rada moŜe się tym 

zająć. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli pani uwaŜa to za stosowne proszę złoŜyć skargę. 
- Pani radna Kosmala powinna złoŜyć projekt uchwały zmuszającej Burmistrza do złamania 

ustawy, bo ustawa mówi, Ŝe działka musi spełniać pewne wymagania. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Nie wypominam panu pod jakimi pseudonimami pan pisał. 
- Pod tym artykułem nie podpisałam się, bo nie pisałam go sama i myślałam, Ŝe jeśli tak go 

oddam, będzie bardziej obiektywnie potraktowany. Zaznaczyłam, Ŝe dane są tylko do 
wiadomości redakcji, skąd więc pan je zna. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja jestem wydawcą. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Nie jest dla mnie zdziwieniem, Ŝe postanowił być pan bezczynny na lekcewaŜenie 

mieszkańców przez redakcję. Sama dowiedziałam się czegoś na temat ankiety i proszę o 
ustosunkowanie się. Dowiedziałam się, Ŝe firma ta nie moŜe pokazać mi papierów 
dotyczących sondaŜu, bo właścicielem jest Urząd Miasta. Wyniki tego są oficjalne i mają być 
dostępne. Ankieta była przeprowadzona wśród kilkuset osób i tylko 100 lub 200 było z 
Czeladzi, natomiast reszta z okolicznych miast. Ankieta dotyczyła wizerunku miasta Czeladź 
wśród okolicznych gmin. Kiedy przedstawicielowi firmy przedstawiłam wyniku był zaskoczony i 
powiedział, Ŝe jego firma takiego sondaŜu nie przeprowadzała. Proszę o wyjaśnienie tej 
sprawy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Oczywiście firma robiła róŜne badania, to co my dostajemy określa umowa. Proszę porównać 

to z umową, materiałów pomocniczych nie przekazuje się nam, jest pani w wielkim błędzie. 
- Wspomina pani swój artykuł, który my uznaliśmy za plagiat, bo był opublikowany pod innym 

nazwiskiem, następnie był podpisany przez ta panią, o której mówiłem. 
 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Nie wiem czy powinnam znać umowę. W firmie dowiedziałam się, Ŝe jest cos takiego jak 

raport i musi być okazany na Ŝądanie mieszkańca. 
 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budŜetowych w ZBK (zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i w systemie 
zleconym oraz realizacja wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej z 2003r.) 

 
Marek Rajca   - Radny  
 
- /Przedstawia protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych w 

ZBK (zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i w systemie zleconym oraz 
realizacja wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej z 2003r.)/ 
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem zapytać o nazwisko członka komisji przetargowej. Widzę, Ŝe tu jest jakieś zjawisko, 

czy ten człowiek składał wyjaśnienia? Czy Komisja Rewizyjna występowała o opinię prawna 
czy takie działania są legalne? Czy dokonano kontroli wszystkich postępowań przetargowych 
w ZBK? 

 
Marek Rajca   - Radny  
 
- Skontrowaliśmy wszystkie i tylko dwa budziły zastrzeŜenia. 
- Nie rozmawialiśmy z przewodniczącym komisji przetargowej, bo nie jest juz pracownikiem 

ZBK lecz ZIK. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Skład komisji jest jawny i tym pracownikiem był inŜ. Lucjan Jurek. Teraz pracuje w ZIK, bo to 

on realizuje takie zadania. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy jako Komisje Rewizyjną zlecacie ta kontrole, bo tak wynika z treści wniosku. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zwracamy się z tym wnioskiem do Burmistrza. 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- MoŜe nie przyjmujmy protokołu końcowego, aby Komisja Rewizyjna mogła dokończyć tą 

kontrolę. To Komisja Rewizyjna powinna skontrolować sprawę do końca. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zwróciliśmy uwagę kontrolując przetarg na wykonanie Biura Obsługi Interesantów na 

autoreklamę jednej firmy. Bierze udział w pierwszym przetargu i konkuruje, a potem wygrywa 
drugi przetarg. Przeglądaliśmy protokół kontroli wewnętrznej i był bardzo ciekawie napisany. 
Taki wniosek zaproponowaliśmy. Nie ma dzisiaj prawnika, więc nie wiemy komu powierzyć 
wykonanie uchwały. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na czym polegała ciekawość tego protokołu. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Był bardzo starannie napisany. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie mogę wykonać tej uchwały, to jest błąd formalny. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proponuje dzisiaj nie przyjmować uchwały o tej treści. NaleŜy wystąpić  do Burmistrza o opinie 

na ten temat. Proponuje ponownie wrócić do tego tematu na następnej sesji. Wnioskujmy o 
przeprowadzenie kontroli wewnętrznej, a następnie przeanalizowanie przez Komisje 
Rewizyjną. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Komisja Rewizyjna zakończyła pracę. Ten protokół o którym mówiłem nie stanowi załącznika 
jest przykładowy, Ŝe był bardzo dobrze napisany. Proszę o wyjaśnienie komu powierza się 
wykonanie uchwały. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie rozumiem o czym mówi pan Świątek, Komisja postawiła jasny wniosek i wykonać 

powinienem go ja. JeŜeli zostanie przyjęty uruchomimy kontrolę wewnętrzną. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o zmianę w  § 3 – wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜemy głosować uchwałę na nie. Powinna być podpisana przez radcę prawnego. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o 5 minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Rajca   - Radny  
 
- /Odczytuje treść poprawionej uchwały/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta.  
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej 

prawomocności uchwały Zarządu Miasta w sprawie udzielenia poŜyczki CKS w Czeladź z 
rozszerzeniem tego badania o lata 1994-98. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- /Przedstawia protokół w Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej prawomocności uchwały 

Zarządu Miasta w sprawie udzielenia poŜyczki CKS w Czeladź z rozszerzeniem tego badania 
o lata 1994-98./ 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Nie ma wniosków, bo taki był temat zlecony przez Radę 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- /Odczytuje wniosek Rady w sprawie przeprowadzonej kontroli/ 
- Komisja zapoznała się z dowodami w sprawie poŜyczek i dotacji, były uchwały Rady Miejskiej, 

były one legalne. Nie zajmowaliśmy się z celowością czy gospodarnością. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pani się myli, bo w protokole napisała pani, Ŝe CKS nie miał podmiotowości prawnej, czyli 

udzielono poŜyczkę nikomu. Proszę, aby komisja stwierdziła, Ŝe były uchybienia lub nie, bo 
musi się to zakończyć podjęciem uchwały. Proszę powiedzieć, Ŝe Komisja nie stwierdziła 
uchybień. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- /Odczytuje wniosek Rady w sprawie przeprowadzonej kontroli/ 
- /Odczytuje fragment protokołu/ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zatem to powinno stanowić treść wniosku, a nie to, Ŝe Komisja nie stwierdziła uchybień. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To, Ŝe Rada podjęła taki wniosek jest wynikiem wiedzy na tamten czas. Teraz widać, Ŝe efekt 

jest ponad ten wniosek. Widzę szereg nieprawidłowości, które wskazała Komisja. Oprócz 
poŜyczek były udzielone dotacje bez podjętej wcześniej uchwały. Członkami zarządu był pan 
Mrozowski, pan Herba, były tu jakieś nieformalne związki, które powodowały, Ŝe tylko w takim 
układzie pieniądze z kwoty 10 tys. przemieniały się w większe. Dlaczego zarząd najpierw była 
poŜyczka, a potem zarząd podjął uchwałę. Widać tu niegospodarność, pieniądze zostały 
wzięta, na podstawie uchwały. Kto wnioskował o taką kwotę? Czy to wnioskował 
wiceburmistrz Marek Mrozowski do wiceprezesa Marka Mrozowskiego i radnego Marka 
Mrozowskiego? Gdzie te pieniądze wypłynęły? Ten protokół jest moŜe niedokładnie zbadany, 
brakuje wyników Komisji Rewizyjnej za 1998r. brakuje zadłuŜenia zarządu na koniec kadencji. 
Czy ta sprawa nie była karno-skarbowa w stosunku do zarządu. Dlaczego nie ma rejestracji? 
JeŜeli nie było osobowości prawnej to jak wyglądała ta współpraca. Ten protokół naleŜy 
pogłębić. Był tu jakiś układ polityczny i ukrywanie przed opinią publiczną i powinna być 
skierowana do prokuratury. Kto wybierał walne zebranie? Czy klub był stowarzyszeniem czy 
podmiotem miejskim? Niedopatrzenie wynikało z poprzedniego zarządu. Jako zarząd miasta i 
CKS nie dopilnowaliście tego, bo to była jedna grupa. To jest wykorzystywanie stanowisk 
publicznych. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jaki wniosek pan stawia? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powinno się uzupełnić ten protokół. Nie mamy wszystkich informacji. W 1997r. zarząd nie miał 

uprawnienia Rady. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Gdzie tak pisze, w Ŝadnym protokole nie było takiego zapisu. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
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- Do 30 czerwca 2001r. CKS był zarejestrowany, potem była zmiana ustawy, tylko ta ostatnia 
poŜyczka była udzielona bez osobowości prawnej, nie mieszajmy, Ŝe wszystko było nielegalne 
od początku. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mówię o  dotacji w 1997r. w kwocie 300 tys. zł dopiero potem była uchwała Rady w 1998r. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Wcześniej tez były uchwały, a w 1998r. weszła ustawa o finansach publicznych. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W 1997r. działano bez uchwały Rady i to jest duŜe uchybienie. Dopiero przy rozliczeniu 

zorientowano się, Ŝe nie ma uchwał i wtedy ją podjęto. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o konkretny wniosek. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie przyjmujmy protokołu, trzeba wyjaśnić wydatkowanie dotacji. Taki jest mój wniosek. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Świątek wszystko wymieszał. JeŜeli pan kogoś obraŜa i oskarŜa to dobrze, Ŝeby miał pan 

dowody. 
- Ten protokół zostanie przekazany do prokuratury, jeśli zostanie przyjęty, oczywiście powinien 

być jakiś wniosek końcowy. 
- Cały czas pan mówi Mrozowski, Szaleniec, ale teŜ byli Lasota członkami zarządu i klubu. W 

1997r. problem był taki, Ŝe klub chylił się ku upadkowi. Rada zgodziła się na poŜyczkę pod 
warunkami. Miał się nie uwłaszczać na majątku, który przejął od kopalni Saturn chodziło o 
stadion i hotel. Te warunki zostały spełnione i mogliśmy skomunalizować majątek i dzisiaj jest 
miejski w innym przypadku nie mielibyśmy dziś stadionu. Drugi warunek to to, Ŝe większość 
członków zarządu klubu będą przedstawiciele Rady.  

- Mówi się o wielkich dotacjach, w tamtych czasach CKS robił to co dziś robi MOSiR, powinno 
się to teŜ podać do prokuratury, bo dzisiaj znowu zajmuje się tym MCKS i CKS 1924. Formuła 
jest dokładnie taka sama i właśnie na pracę z młodzieŜą były te dotacje. 

- Sprawa rozliczenia dotacji była kontrolowana przez Wydział Kultury i przedkładał on 
sprawozdanie zarządowi. Wtedy praca z młodzieŜą była działalnością statutową, inne wydatki 
nie mogły być z tego finansowane. Jeśli w urzędzie nadzorował ta sprawę pan Lasota, to ja 
nadzorowałem w klubie. 

- To nie zarząd dawał dotację, ale Rada. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie ma projektu uchwały, nie ma wniosków, czyli co mamy przyjmować? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Rada moŜe zaproponować wnioski. Dysponowaliśmy niewielkim materiałem, to co 

otrzymaliśmy umieściliśmy w protokole. Tylko przez jeden miesiąc CKS nie miał 
podmiotowości prawnej. W urzędzie nie ma Ŝadnych rozliczeń. Pani Skarbnik stwierdziła, Ŝe 
dotacja była zgodna z prawem. Przejęto CKS z zadłuŜeniem 220 tys. juŜ po sprzedaŜy 
zawodników. Dziwię się panu Gubasowi, Ŝe przejął klub z takim zadłuŜeniem.  

- KaŜdy projekt powinien podpisywać radca prawny. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
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- PoniewaŜ zostałem wywołany. Byłem w latach 1997-98 członkiem zarządu CKS. Pan Świątek 

myli poŜyczkę z dotacją. Dotację przyznaliśmy dwukrotnie i Rada to zaaprobowała. Co do tych 
dotacji nie było Ŝadnego naruszenia prawa i została całkowicie rozliczona przez nasze słuŜby 
finansowe. W sprawie poŜyczki ja juŜ nie uczestniczyłem. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto w imieniu klubu i miasta podpisywał umowy? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W imieniu klubu pan Herba i główna księgowa, a w imieniu miasta Burmistrz Jakóbczyk. 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- /Odczytuje fragment protokołu Komisji Rewizyjnej/ 
- Z raportu wynika, Ŝe w 1997 i 1998r udzielono dotacji, a dopiero później podjęto uchwałę. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest uchwała Rady odnośnie zasad udzielania dotacji, która wynikała z zapisów 

ustawowych. JeŜeli ustawa nie wymagała nie było potrzeby podejmowania uchwały.  
- MoŜna powiedzieć, Ŝe 7 lat temu udzieliliśmy dotacji, a dopiero teraz przyjęliśmy program i za 

rok będzie pan to analizował. Pan tego nie rozumie? 
- Dziwi się pan Gawroński, panu Gubasowi, Ŝe przejął klub z zadłuŜeniem. ZadłuŜenie pojawiło 

się zanim wprowadzono plan naprawczy. CKS miał to spłacić z własnych pieniędzy, 
zabezpieczeniem były karty zawodników. Zobowiązanie wobec Urzędu Skarbowego zostało 
umorzone. 

 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Byłem w tym czasie w opozycji i pan chciał te poŜyczki i mówił, Ŝe CKS będzie w II lidze. 

Niech pan ma odwagę, aby się przyznać. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Widzę, Ŝe teraz mówimy juŜ tylko o latach 1994-98, ale ja nie odpowiadałem za wyniki 

sportowe. Takich deklaracji nie składałem. Większość Rady była za taka uchwałą. Za kilka lat 
ktoś się będzie pytał, kto dał pieniądze na koszykówkę. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mam propozycję Ŝeby nie przyjmować protokołu. Czy pan radny Świątek podtrzymuje swój 

wniosek o rozszerzenie kontroli i wyjaśnienie sprawy do końca. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Odnośnie dotacji. Ustawa o finansach publicznych obowiązywała od 1999r, i uchwała była z 

2001r., ale myśmy nie dawali dotacji w latach 1999-2002, pierwsza była w 2002r. ale nie na 
podstawie uchwały, wcześniej obowiązywały inne przepisy. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Mówię o uchwale z 1998r. chodzi mi o czasy przed ta uchwałą. Dotacje z 1997r. Na jakiej 

podstawie? Dlaczego uchwała była dopiero w 1998r. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Ustawa o finansach publicznych tego wymagała. Było to na podstawie uchwały budŜetowej. 
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GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czas juŜ skończyć z ta dyskusją. Proszę o postawienie konkretnego wniosku. Ja stawiam 

wniosek, aby stwierdzić, Ŝe w 2001r. dotacja była nieprawomocna, bo CKS nie posiadał wtedy 
osobowości prawnej. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Powinniśmy to zamknąć uchwałą. PoniewaŜ był jeszcze wniosek pana Świątka o 

kontynuowania, państwo najlepiej wiecie, czy temat został wyczerpany. JeŜeli potrzebujecie 
więcej czasu to trzeba przełoŜyć. Jeśli jest zakończona to naleŜy przygotować uchwałę i ja 
podjąć. Proszę o jednoznaczną wypowiedź. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Protokół powstał na podstawie dokumentów, którymi dysponowaliśmy. Treść protokołu 

odpowiada prawdzie. Wszystko zawarliśmy. Uwagi mogą stanowić wniosek. MoŜemy teŜ 
skierować protokół do prokuratury. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta.  
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 

budŜetowych w ZIK za 2004r. (kontrola przyjętych kosztów i przychodów w zakresie 
gospodarki wodno-ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa 
własnego i w systemie zleconym.)  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie zakończyliśmy pracy, jeśli państwo uznają, Ŝe nie moŜemy przyjąć takiej uchwały. 

MoŜemy przyjąć sam protokół, albo przełoŜyć podjęcie uchwały na następny raz. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie moŜemy przyjąć uchwały o takiej treści. Czy Komisja Rewizyjna chce zapoznać nas z 

protokołem? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Nie moŜe być podjęta taka uchwała. Albo schodzi to z porządku obrad, albo nie dyskutujemy, 

tak stanowi Statut, chyba, Ŝe pan przewodniczący chce go zmienić.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zapoznamy państwa z protokołem zespołu kontrolnego oraz z częścią protokołu kontrolnego 

dotyczącą taryf. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tematem obrad Rady jest protokół końcowy, a nie inne. Rada przyjęła harmonogram nie 

rozpoczęliśmy jeszcze głównego tematu, a jest godzina 16. JeŜeli przyjmujemy protokół to 
powinien być gotowy, a nie Ŝe my siedzimy godzinę, aŜ Komisja zmajstruje protokół i uchwałę. 
Tu siedzą pracownicy i goście. Powinniśmy mówić o temacie, który ich interesuje. Szanujcie 
czas innych. JeŜeli tak będą wyglądały sesję to niedługo nikt nie będzie pracował, bo wszyscy 
będą uczestniczyć w sesjach. 

 
Teresa Kosmala  - Radny  
 
- Ten temat łączy się z gospodarką komunalną i z taryfami. Wnioskuje o zapoznanie się z tym 

bo i tak jest w porządku.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Statut nie przewiduje dyskusji nad niekompletnymi materiałami. Proszę o jego przestrzeganie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Musimy przegłosować zdjęcie tego punktu z porządku. 
 
Teresa Kosmala  - Radny  
 
- Proszę o przytoczenie punktów Statutu, poniewaŜ radni nie otrzymali nowego Statutu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę dać pani radnej Statut. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o opinię Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- My jesteśmy przygotowani do tematu i dlatego podzieliliśmy temat na dwie części i dzisiaj 

chcieliśmy się zając sprawami dotyczącymi taryf i gospodarki komunalnej. Temat wymaga 
szczegółowej analizy. JeŜeli są wątpliwości natury prawnej, Ŝe część wniosków nie moŜe być 
przyjęta przedstawię je w dyskusji. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Gdzie jest protokół z Komisji Rewizyjnej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję, przegłosowanie zdjęcia tego punktu z porządku obrad, a protokół przedstawi pana 

w kolejnym punkcie jako w dyskusji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Z tego protokołu wynika, Ŝe Komisja nie zakończyła prac. Będziemy rozmawiać jeŜeli 

zakończycie prace. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół jest niekompletny, zatem proponuje zdjęcie z porządku obrad tego punktu. Kto jest za 

takim wnioskiem. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- /Przedstawia protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych w 

ZIK za 2004r. (kontrola przyjętych kosztów i przychodów w zakresie gospodarki wodno-
ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i w 
systemie zleconym.)/ 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- 1,2 mln. to są odbiorcy indywidualni? A jak wygląda windykacja? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wszyscy odbiorcy. Działania windykacyjne są prowadzone. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Czy prawda jest, Ŝe na 396 tys. m³  200 tys m³ to straty? 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Tak. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czy do przyjętych kosztów są zastrzeŜenia. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zaproponowaliśmy obniŜenie kosztów poprzez zmniejszenie zakupu w GPW i ograniczenie 

bezpowrotnego zuŜycia wody. W latach 2002-03 straty wody unormowały się na przyzwoitym 
poziomie, a od 2004r. znowu zaczęły rosnąć, a dodać warto, Ŝe inwestujemy w sieć. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Nie było nic w protokole o wydatkowaniu w 2004r. i innych, nie ma na ten temat ani jednego 

zdania. Jest to protokół na inny temat niŜ zlecony. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- To będzie w drugiej części protokołu. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli Komisja Rewizyjna ma powiedzieć coś dobrego to trzeba z niej wydusić. Okazuje się, 

Ŝe Komisja nie ma uwag do poniesionych kosztów. W tym materiale mamy zdanie, Ŝe 
realizacja jej wniosków wpłynie na brak wzrostu cen, problem w tym, Ŝe komisja nie była w 
stanie tego udowodnić. 

- Nie wiem jak moŜna wprowadzić taką strukturę wody moŜe wpłynąć na ceny – jest to 
nierealne. 

- Nie wiem jak prowadzenie ścisłej ewidencji własnych ujęć wody moŜe wpłynąć na ceny. Nie 
wiem teŜ co to jest ścisłe monitorowanie. Nie wiem jaką ewidencję mamy prowadzić, bo jest 
ona prowadzona. Chyba przewidzieć gdzie będą przecieki i tam załoŜyć liczniki. 

- Informowanie Rady o stratach, teŜ nie wiem jak to ma wpłynąć na ceny. 
- Uruchomienie publicznej studni na piaskach, to akurat wpłynie na wzrost ceny wody, albo 

wzrost dotacji, a na pewno nie obniŜy ceny. 
- Koszty cen mają być umieszczone w przyszłym budŜecie – bardzo cenny wniosek i na pewno 

będzie to umieszczone. 
- Przy zaległościach korzystać z uprawnień - korzystamy z windykacji cały czas. 
- Te wnioski niw wpłyną na ceny. Proszę o mniej opisówki, a więcej faktów. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Prowadzić ewidencję wody – musi być taka ewidencja i naleŜy wypełniać wszystkie rubryki. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest to prowadzone. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Monitoring musimy prowadzić, i informować Radę. 
- Awarje teŜ musza być w jakiś sposób wychwytywane i szybko naprawiane. 
- Informować Radę w informacji międzysesyjnej, naleŜy przekazywać to. 
- Studnia publiczna, jest taka studnia w Czeladzi będzie na piaskach, ZIK obciąŜy tymi kosztami 

gminę. To będzie dla tych ubogich i bezrobotnych. 
- Przy zaległościach płatniczych korzystać z ustawowych uprawnień, państwo wiedzą jakie to 

są uprawnienia. 
- Deklaruję, Ŝe jeśli się to będzie realizować, to zejdziemy poniŜej tego poziomu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Powiedział pan, Ŝe nie wnosi uwag do poniesionych kosztów ZIK w ubiegłym roku. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wnosiłem uwagi do pewnych elementów, które były wyŜsze niŜ powinny być i ZIK się w tych 

kosztach zamknął. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Skoro pan stwierdził, Ŝe nie wnosi uwag do kosztów, to na ich bazie tworzona jest taryfa, a z 

taryfy wynika stawka, zatem sam pan sobie przeczy. JeŜeli będzie dobry stan wodociągów i 
straty będą niŜsze to moŜe w przyszłości ceny będą niŜsze. Teraz ten wniosek jest 
nieuprawniony. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- PoniewaŜ pan Burmistrz niebardzo przykład się do protokołów Komisji. Straty wody są bardzo 

duŜe. 
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Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Straty wody nie zaleŜą od nas i omawialiśmy to juŜ na Komisjach. Do póki awaria się nie 

ujawni nie wiemy o tym. Staramy się kontrolować sytuację. Te inwestycje na wodociągach 
spowodowały wzrost ciśnienia, co prowadzi do licznych awarii w sąsiedztwie nowej sieci. 
Zwiększa się ilość wtłoczonej wody do sieci w stosunku do sprzedaŜy. 

- Studnia dla Piasków, jeŜeli będą na to środki. Celem nie jest nowa studnia, a realizacji ustawy, 
czyli zabezpieczenie zapasowego źródła wody, a nie umoŜliwić korzystanie mieszkańcom ze 
studni, a wręcz chodzi o ograniczenie dostępu do takiego źródła. 

- Zaległości płatnicze – to jest stan chwilowy, bo mieszczą się w tym płatności, których terminy 
jeszcze biegną. Umorzenia są tylko w wypadku niemoŜności ściągnięcia przez komornika. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W porównaniu z innymi miastami nasze straty nie są takie wielkie. W 1996r. mieliśmy około 

650 awarii rocznie, a straty wynosiły około 5,5 mln. m³, a sprzedawaliśmy 2,5 mln. m³. Kiedy 
zaczęliśmy wymieniać sieci wzrosła ilość awarii, natomiast zmniejszała się strata. W 2000r. 
była ponad 1 mln. natomiast teraz jest 400 tys. Proszę nie mówić, Ŝe są duŜe straty, bo jest 
tendencja malejąca. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy pan ma jakieś koncepcję, aby obniŜyć koszt wody. Na podstawie tych danych widać, Ŝe 

spada zuŜycie wody na mieszkańca, natomiast będą rosły koszty stałe. Zatem im mniejsze 
będzie zuŜycie wody tym większe będą ceny. 

- Czy Ministerstwo Gospodarki nie powinno partycypować w kosztach, bo jesteśmy na 
wyrobiskach pogórniczych. Mają w tym udział i wpływa to na awaryjność. Czy ta koncepcja 
jest brana pod uwagę. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest błąd, Ŝe przyczyną awarii są ruchy górotworu. Przyczyną awarii jest zły stan sieci i to 

nie tej z najstarszej, ale tej z lat 70tych i 80tych. 
- Na cenę wody ma teŜ wpływ działalność inwestycyjno-remontowa, te gminy, które mają nowe 

rury mają niŜsze ceny. MoŜemy w to nie inwestować, ale wtedy wrócimy do sytuacji z 1996r. 
To wszystko nie zostało uwzględnione w wyliczeniach Komisji Rewizyjnej. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czyli górotwór pogórniczy nie daje nam Ŝadnych złamań i nie ma awarii z tego tytułu. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W 2000r. był 1 mln. strat w 2003r. było 200 tys, a w 2004 wzrosły, a cały czas inwestujemy. 

Koszty utraty wody bezpowrotnej cały czas rosną. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- JeŜeli do kosztów ZIK nie ma zastrzeŜeń, a my chcemy zostawić starą stawkę, to gdzie 

szukać tych środków. Nie było mowy o ściekach. Będą odprowadzane do sąsiednich miast, 
cena jest duŜa. 

 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do tematu gospodarki komunalnej w mieście w 2004r., planowane działania w 
tym zakresie na 2005r. Proszę o kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. 

- Kto jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
20 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ąca stwierdziła, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: 
 
Z. Bazańska, S. Święch, T. Kosmala 
 
 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- /Omawia temat gospodarki komunalnej w mieście w 2004r., planowane działania w tym 

zakresie na 2005r./ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Materiały zostały zaopiniowanie pozytywnie przez Komisję Gospodarczą w stosunku 4 za 2 

wstrzymujące. O ile działania ZIK za rok 2004r. były umówione dokładnie, o tyle plany na 
2005r. były przedstawione szczątkowo. Mało jest o oświetleniu, utrzymaniu zieleni. Mówi się o 
wykonaniu a nie ma planów. 

- Stan dróg w mieście nie ma informacji. Przyjęliśmy jako deklarację, Ŝe w przyszłości 
przedstawi się kosztorysy i potrzeby w tym zakresie. MoŜliwe jest, Ŝe w pewnych działach 
będzie potrzeba więcej pieniędzy. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- 200 tys. m³ , które ginie czy w związku z tym, nie potrzeba jakiegoś specjalistycznego 

sprzętu? Jakim sprzętem dysponują inne kraje? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Dlaczego koszty są większe niŜ przychody. ZIK wykonuje wiele zadań nie związanych ze 

statutem czyli kompleksowa gospodarka wodno-ściekowa. Są teŜ inne zlecone usługi np. 
przez Radę. Wykonujecie teŜ prace budowlane na zlecenie ZBK i Burmistrza, w tych pracach 
zakład powinien wykonać się w kosztach. Państwo zawarli umowę z ZBK na termoizolację 
SP7 i zawarto umowę cywilno-prawną, a radca twierdzi, Ŝe nie ma do tego uprawnień, potem 
zostało to zmienione. Czy te prace wykonujecie po kosztach, czy na podstawie ustalonej 
stawki i jakie są podstawy prawne? 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Sprawa dróg na Komisjach ten temat był poruszany i starałem się wyjaśnić nasz punkt 

widzenia, nie mamy specjalnych środków i większe roboty nie wchodzą w grę. Tam gdzie 
jezdnia jest zniszczona, nie ma sensu remontowanie, zatem ul. Dojazd,  odcinek Sikorskiego i 
Francuskiej zostaną wyremontowane kompleksowo. Trzeba mieć świadomość, Ŝe na to mamy 
ograniczone pieniądze, jeśli potrzeby będą duŜe to zwrócę się do państwa o pomoc. RównieŜ 
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odcinek Spacerowej zostanie wykonany przy udziale inwestora, który wygrał przetarg na masę 
drogową. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Boję się, Ŝe jeśli pan zbyt późno zorientuje się, Ŝe pieniędzy braknie, dlatego proszę o 

przedstawienie ewentualnych potrzeb. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Po spotkaniu na Komisji wydałem polecenie o zaktualizowanie listy potrzeb i po weryfikacji 

przekaŜemy, ale ta lista istnieje od kilku lat. 
- Pan Krugły pytał o sprzęt. Dysponujemy najlepszym sprzętem, który posiadają firmy 

zachodnie to są detektory wycieku. Zima nie moŜna uŜywać tego sprzętu, bo powstają 
zakłócenia. 

- Pani Kosmala – działamy w ramach załoŜeń aby tworzyć dodatkowe miejsca pracy, jest to 
rzecz nowa, ale są pracownicy, którzy maja doświadczenie. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZBK  
 
- Umowy zawierane z ZIK, nie są typowymi umowami cywilno-prawnymi, nie ma odwołań do 

sądu, ani restrykcji, ale umowy muszą być ze względu na księgowanie. Stawka to 6.20 zł, 
koszty ogólne 60% i 8% koszt zakupu materiałów, nie ma zysku po stronie ZIK. Na  wszystko 
mamy kosztorysy inwestorskie, a rozliczamy się kosztorysem powykonawczym.  

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Dlaczego koszty są większe od przychodów? 
- JeŜeli stawka jest wyliczona, co jeŜeli jest róŜnica w kosztach? JeŜeli się okaŜe, Ŝe jest to zbyt 

duŜa stawka to co stanie się z nadwyŜką. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Czy pani uwaŜa, Ŝe 6,20 to jest zbyt wysoka stawka? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Nie, ale nadwyŜka powinna wrócić do urzędu. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Nie ma takich nadwyŜek. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Muszę panu powiedzieć, Ŝe są, ale to jak juŜ będzie protokół końcowy Komisji Rewizyjnej. 
 
Anna Szewczykowska  - Główna ksi ęgowa ZIK  
 
- RóŜnice wynikają z interpretacji. To są dane za rok 2004, gdzie są dochody, koszty i inne 

obciąŜenia. Inne obciąŜenia nie wpływają na koszty. Jest to zapis księgowy, który nie ma 
wpływu na wydatki. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nikt nie wraca do kalkulacji tego 6,20. Te koszty wynikają z obliczeń z ubiegłego roku i tak 

będzie w przyszłości. MoŜe się zdarzyć, Ŝe na jednych operacjach będzie zysk, a na innych 
strata chodzi jednak, aby globalnie nie było nadwyŜek. JeŜeli coś takiego się pojawi, to wróci 
do budŜetu miasta. Na koniec roku obrachunkowego nie moŜe być nadwyŜki. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dokonaliśmy wyliczeń ile w zeszłym roku kosztowały projekty, czy nie zastanawia się pan nad 

stworzeniem działu konstrukcji? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Mam wniosek aby nie przyjmować tego sprawozdania poniewaŜ zakład wykonuje takie prace, 

które są mu zlecane w inny sposób niŜ przewiduje Statut. Sprawozdanie jest niepełne. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Musze prosić o szersze wyjaśnienie, bo nie przedstawiła pani Ŝadnych argumentów. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Statut ZIK zakłada kompleksową gospodarkę wodno-ściekową 
- /Odczytuje Statut ZIK/ 
- Te prace prowadzono bez upowaŜnienia Rady, dopiero później wydano nowy Regulamin, ale 

Burmistrz zrobił to wbrew Statutowi. Przypisuje się koszty ogólne do taryf, co wpływa na ich 
cenę, ZIK przekroczył swoje uprawnienia. Dlatego proponuje wrócić do tematu, po zapoznaniu 
się z całością protokołu Komisji Rewizyjnej.  

- Na podstawie umowy cywilno-prawnej ZIK z ZBK zawierają umowy niekońcowe. Rozliczono 
się protokołem powykonawczym i rozliczył się na kwotę o połowę niŜszą. Dlaczego wykonano 
taką umowę, równieŜ na materiały. 

- Sprawozdanie jest bardzo ogólne i nie daje rzeczywistego obrazu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W ten sposób przeszliśmy do tajnej części protokołu Komisji Rewizyjnej. Pani radna porusza 

tematy statutowe, od czerwca ub. roku nie zrobiła pani jako członek Komisji Statutowej, aby 
cokolwiek z tym zrobić. Nowe statuty korygują te błędy, ale pani nie podjęła Ŝadnych 
czynności, Ŝeby wprowadzić te statuty. 

- Nie wiem co ma sprawozdanie z działalności do Statutu, to jest opis rzeczy, które wykonuje 
ZIK. 

- Na skutek częstych zmian w Statucie, powstały takie błędy. Chciałbym aby mi pani wreszcie 
powiedziała, Ŝe Komisja Statutowa zajęła się ta sprawą. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Myślę, Ŝe są dwa wnioski Komisji Gospodarczej i wniosek radnej Kosmali, reszta to były uwagi 

komentarzowe. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jak pan wyłuskał te wnioski. Wniosek radnej Kosmali moŜe wyrazić głosując przeciwko. Pan 

Oczkowicz mówił o przyjęciu, ale na przyszłość aby było dokładniej. Czy moŜemy głosować 
uchwałę. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie ma protokołu Komisji uchwał i Wniosków. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków/ 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Panie radny Oczkowicz co było intencją pańskiego wniosku? Czy materiały mają być 

dodatkowo opracowane? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Intencją było, aby na przyszłość materiał był bardziej rozbudowany. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czyli jest to uwaga na przyszłość. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta.  
 
 
 
 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczoną wodę i 

odprowadzanie ścieków przez ZIK w Czeladzi. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Czy ceny ścieków muszą być takie drogie? Czy były prowadzone negocjacje? 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Czy muszą być takie drogie to jest kwestia liczb. Były negocjacje z Katowicami i Sosnowcem 

ich opinie są jednoznacznie negatywne. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wnioskodawca jest ZIK i Burmistrz. W rozdz. 5 pkt. 5 ustawy o zaopatrzeniu w wodę i 

odprowadzanie ścieków jest zapis, Ŝe Burmistrz sprawdza czy celowe jest jej podnoszenie. 
Czy pan Burmistrz uwaŜa, Ŝe taka podwyŜka jest celowa? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie rozumie pan zapisu ustawy. Na temat kalkulacji juŜ dzisiaj mówiłem, zweryfikowana jest 

przeze mnie prawidłowo. Nie widzę negatywnych zjawisk. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- PodwyŜka cen wody jest niewielka chodzi mi o ścieki, bo tu jest duŜa podwyŜka. W roku 
obrachunkowym, a w nowym roku jest róŜnica 450 tys., w uzasadnieniu przedstawiacie 
państwo, Ŝe będzie brakować około 1 mln. Proszę o wyjaśnienie. 

- Dochody ze ścieków to około 4 mln. skąd ta róŜnica? Głównym cięŜarem cen ścieków to są 
koszty pośrednie powstałe przy zmianie i na ściekach wynoszą 240 tys. i są nieuzasadnione 
związane z prowadzaniem nowej działalności i większe koszty są alokowane w kosztach 
ścieków i wody. Powinniśmy wyjaśnić tak znaczy wzrost kosztów. W planie na 2005r. miało 
być wprowadzone około 2 mln m³ wody i planuje się wzrost straty wody do około 600 tys m³. 

 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Dlaczego spadek zuŜycia wody wpłynie na wzrost ceny. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Ilość sprzedanej wody maleje, a koszty stałe trzeba w to wliczyć, zatem ceny będą rosły. 
- Pytał pan o róŜnicę w 2004r. cena ścieków uległa zmianie w sierpniu 2004r. natomiast od 

stycznia wzrosła cena na oczyszczalni Radocha. 
 
Anna Szewczykowska  - Główna ksi ęgowa ZIK  
 
- Pewnych danych nadal nie znamy, spodziewamy się wzrostu cen od sierpnia 2006r. Składa 

się na te ceny amortyzacja, podatek od nieruchomości i ceny oczyszczalni 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Jako jedna z niewielu gmin posiadamy własne ujęcia. Siemianowice, które kupują wodę z 

GPW ma cenę 3,48, stanowi to u nich 58%, a u nas jest mniejsza. Wyliczenia Komisji 
Rewizyjnej są zasadne i moŜna ustalić cenę 3,56. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Utrzymując koszty z 2004r. jest wzrost o 1 zł. Gdzie są koszty, gdzie jest alokowany ten 1 mln. 

Będziemy odprowadzać mniej ścieków, więc koszty będą niŜsze. Nie widzę uzasadnienia 
takiej podwyŜki moŜe 20-30 gr, w związku z wzrostem. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Mamy projekt uchwały, czy ma wejść w Ŝycie w dniu 1 maja 2004r? 
  
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Przepraszam, to jest nasz błąd, chodzi o rok 2005. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Głównym argumentem jest to, ze rośnie pozycja energia. JeŜeli porównujemy taryfę i koszty. 

W nowej taryfie pokazuje się koszty o 40 tys. niŜsze. Nie widzę uzasadnienia, aŜ tak duŜej 
podwyŜki. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Nie moŜna patrzeć na zagadnienie wyrywkowo. Suma kosztów decyduje o cenie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- śadne koszty z działalności prowadzonej przez ZIK, nie są alokowane w cenach wody. Była o 

tym mowa juŜ kilka razy. 
 
Anna Szewczykowska  - Główna ksi ęgowa ZIK  
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- Koszty energii 2,4 mln to jest za rok ubiegły, ale wtedy były inne taryfy. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W zeszłym roku dopłaciliśmy 700tys. do ceny. Z czego teraz pokryto róŜnicę. 
 
Anna Szewczykowska  - Główna ksi ęgowa ZIK  
 
- Między innymi z amortyzacji 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Analizuję materiały jakimi dysponuję. Porównuję do poprzedniego roku. Przy niŜszej taryfie 

były wyŜsze koszty, a teraz po wprowadzeniu wyŜszej koszty maleją. Zatem proponuje taką 
stawkę i to jest mój wniosek. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Trzeba ta taryfę podać do prokuratury i do Urzędu Ochrony Konsumenta, a ZIK jest 

monopolistą i monopolistę zawsze naleŜy ścigać. Nie zaszkodzi jeszcze jedna kontrola. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Parę lat temu była podobna debata. Powinny być konsultacje ze związkami zawodowymi jest 

to rodzaj jakiejś konsultacji społecznej. 
- Na Piaskach są juŜ komitety i zbierają podpisy. Popieram oba wnioski. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Oba te wnioski nie mają umocowania prawnego i proszę o tym pamiętać. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜe pan Burmistrz i pan dyrektor przedyskutują te wnioski. Były próby negocjacji. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Te negocjacje dotyczyły opłaty stałej. W protokole Komisji Rewizyjnej jest zapisane, Ŝe od 

2001r. nie było podwyŜki, teraz wzrosły koszty. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
1 radnych głosowało za 
15 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta.  
 
 
 

Dot. pkt. 12 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwał w sprawie Statutów. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Proszę o zmianę porządku obrad i punkt dotyczący zmian w budŜecie rozpatrzyć teraz. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZIK  
 
- Proponujemy przesunąć wymianę stolarki okiennej z 2007r. na 2005r. Środki będą pochodzić 

z środków własnych ZBK, nie są one zagospodarowane. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Gdzie są te środki? W której pozycji? 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZIK  
 
- Remonty bieŜące. Nic nie zmniejszamy. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Gdzie to jest w budŜecie. 
 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZIK  
 
- To się nie pokarze w budŜecie, jeŜeli przesunie się te środki, są w budŜecie ZBK. W planie 

inwestycyjnym było na 2007r. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Państwo, zatwierdzacie tylko plan przychodów i rozchodów, potem działa dyrektor. Ten zapis 

w budŜecie był, ale został przesunięty na 2007r. a teraz chcemy go ponownie umieścić w 
2005r. Pieniądze pozostały w przychodach, bo nie zmniejszyli państwo tej kwoty – remonty 
bieŜące. 

 
BoŜena Podgórska  - dyrektor ZIK  
 
- Przeprowadzimy przetarg, a ZBK zapłaci za to. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Wygra firma z Łagiszy. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę to odnotować, Ŝe pan radny juŜ wie kto wygra przetarg i Ŝe będzie to firma z Łagiszy.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta.  
 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Stawiam wniosek, aby przerwać obrady i spotkać się za tydzień. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radny  
 
- Tu są uchwały, które muszą być dzisiaj załatwione. Stawiam wniosek przeciwny. Mamy dzisiaj 

regulamin stypendiów musi być dzisiaj uchwalona, bo dzisiaj jest termin. Spadnie to na Radę, 
proszę abyśmy dotarli przynajmniej do tego punktu. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- WyraŜam zgodę. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Stało się to o czym mówiłem. Najpierw jest bicie piany, a pracownicy tracą czas. MoŜe naleŜy 

wprowadzić dwa rodzaje sesji, jedna na której radni sobie pogadają, a druga merytoryczna. 
Nie będziemy wysłuchiwać waszych kłótni. Najpierw załatwcie sprawy gospodarki miejskiej, a 
potem sobie dyskutujcie. Godzinę straciliśmy, aby komisja Rewizyjna sprecyzował swój 
wniosek. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jesteśmy w czołówce województwa jeśli chodzi o ilość sesji i czas ich trwania. RównieŜ 

uwaŜam, Ŝe powinniśmy kontynuować sesję, powinniśmy teŜ wybrać Honorowych Obywateli i 
przyznać Nagrody Miasta. Apeluje o kontynuowanie obrad. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję zająć się dzisiaj uchwałami dotyczącymi Regulaminu udzielenia pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym, Nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i 
Przyznania Nagród Miasta Czeladź. Resztę przełoŜyć na następną sesję.  

- Kto jest za takim wnioskiem? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
21 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym. 
 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- /Omawia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym./ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy jest to zgodne z rozporządzeniem/ 
- W DZ była wzmianka, Ŝe są juŜ konkretne kwoty, a tu słyszymy, Ŝe jeszcze ich niema. 
 
Adam Jandała   - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- śadna gmina nie otrzymała jeszcze środków. Myślę, Ŝe DZ miał informacje nieoficjalne. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy jeszcze któraś uchwała wymaga przegłosowania jej dzisiaj. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie, natomiast wszystkie sprawy są waŜne dla miasta. MoŜna było inaczej zaplanować tą 

sesję. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 21 radnych/ 
 
21 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta.  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu dotyczącego Nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta. 
- Mamy dwie kandydatury. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W kwestii formalnej. PoniewaŜ wiem, Ŝe obradowała Komisja, chciałbym poznać jej opinię co 

do wymogów formalnych wniosków. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wpłynęły dwie kandydatury: pana Abrahama Greena. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W kwestii formalnej. Ja nie zgłaszałem kandydatury pana Grena, prosiłem o konsultacje w tej 

sprawie, poniewaŜ konsultacje się nie odbyły, pan Green nie został poinformowany i nie 
wyraził zgody, zatem to nie jest wniosek. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rok temu teŜ był wniosek nie podpisany przez pana Pietrasa, ale uzgodniony telefonicznie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Rok temu razem konsultowaliśmy ten wniosek, pan telefonicznie, a ja osobiście. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja zaakceptowała tą kandydaturę z uwagą, Ŝe nie ma podpisu. MoŜe upowaŜnimy 

Burmistrza, aby uzupełnił o podpis. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Panie Przewodniczący, ale nie ma takiego wniosku. ZłoŜyłem to pismo 2 lutego i prosiłem o 

konsultacje. To jest zbyt powaŜna sprawa, aby działać w ostatniej chwili. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie mówi pan prawdy konsultacje się odbyły, byli przewodniczący klubów i pan Burmistrz 

Szaleniec, który podpisał. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja napisałem takie pismo. 
- /Odczytuje pismo w sprawie kandydatury pana Greena/ 
- Takie pismo wysłałem 1 lutego, natomiast termin zgłaszania jest do końca lutego, teraz jest po 

terminie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W takiej sytuacji jest jedna kandydatura ks. Stępnia. Jest pozytywna opinia zespołu odnośnie 

tego wniosku. 
- /Odczytuje protokół Zespołu ds. Opiniowania Wniosków Kandydatów Honorowych Obywateli 

Miasta i Nagród Miasta/ 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy regulamin uzaleŜnia przyjęcie kandydatury do nagród od zgody kandydata. MoŜna 

przyznać tytuł, a ktoś kto nie zechce moŜe jej nie przyjąć. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W formularzu, są pozycje wśród, których jest podpis kandydata i wyraŜenie zgody. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o wycofanie wniosku dla pan Stanisława Jarno. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan sam zgłaszał ten wniosek. Nie moŜe pan teraz wycofać tego wniosku. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Jako jeden z wnioskodawców mam prawo po uzgodnieniu z innymi wycofać ta kandydaturę. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy inni wnioskodawcy mają takie samo zdanie. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Wydaje mi się, Ŝe powinno być pisemne wycofanie kandydata. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Regulamin mówi o terminie składania, a nie mówi o sposobie wycofania. Wniosek został 

złoŜony w terminie, ma pozytywna opinię zespołu, więc nie ma moŜliwości wycofania. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Byłem w zespole i uchwała nie precyzuje, Ŝe ma być zgoda osoby, która będziemy 

uhonorowywać. Nie moŜemy się pytać choćby ze względu na rangę tego organu czy my 
chcemy kogoś uhonorować. Nie moŜemy się pytać, ale ktoś moŜe potem odmówić. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zgadzam się z Burmistrzem, Ŝe to nie jest wniosek, bo nie zawiera podpisu wnioskodawcy 

oraz kandydata, pan jako członek zespołu podpisał się, Ŝe nie spełnia on wymogów 
formalnych. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Po analizie uchwały stwierdziliśmy później, Ŝe zgoda nie wynika z uchwały. MoŜe nie przyjąć 

nagrody. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem się pana zapytać kto zgłosił wniosek Abrahama Greena? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Odczytali, Ŝe Mrozowski Marek. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja nie składałem takiego wniosku. 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zespól sprawdził wnioski. Napisano, Ŝe wniosek wpłynął w terminie i to jest lekka 

konfabulacja. Nie zawiera podpisu  wnioskodawcy i kandydata, nie spełnia wymogów 
formalnych i pod tym podpisał się pan Świątek. Podpisano się, Ŝe wniosek wpłynął, a wniosek 
nie wpłynął. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o trzy minuty przerwy. 
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PRZERWA 
 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- /Odczytuje pismo od Burmistrza w sprawie Greena/ 
- Czy to jest wniosek? 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest, ale niekompletny. 
- Mamy jednego kandydata ks. Stępnia. 
- Kto z państwa jest za uhonorowaniem ks. Stępnia tytułem Honorowego Obywatela Miasta? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe kandydatura ks. Tadeusza St ępnia na Honorowego Obywatela 
Miasta została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Następnie mamy kandydatury do Nagród Miasta. Głosujemy jawnie i moŜna wybrać trzech 

kandydatów, kaŜdy z radnych ma trzy głosy za. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pierwszy punkt Regulaminu mówi, Ŝe Rada przyznaje Nagrody Miasta za szczególne 

osiągnięcia kulturalne i artystyczne. Chciałbym wiedzieć, który z kandydatów spełnia te 
warunki. Ja teŜ mam jakiś udział w tych nagrodach i chciałbym wiedzieć czy te nagrody idą we 
właściwe ręce, czy będą to nagrody polityczne. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zespól uznał, Ŝe wszystkie kandydatury spełniają wymogi formalne. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mam pytanie czy zespól czytał charakterystyki kandydatów? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Nie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zespól stwierdził, ale nie czytał? 
- Proszę panią Przewodniczącą, aby powiedziała coś na ten temat. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
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- Komisja nie jest powołana do oceny treści merytorycznej, mieliśmy sprawdzić tylko sprawy 
formalne. Teść merytoryczną moŜemy sprawdzić teraz na sesji. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zatem musimy odczytać wszystkie uzasadnienia, jeśli zespól przyznaje się, Ŝe nie czytał. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czytał. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie czytał. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Oboje byli państwo w zespole i jedno stwierdza, Ŝe wnioski były czytane, a drugie, Ŝe nie. Jak 

to moŜliwe. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie chciałam zabierać głosu, bo pan Przewodniczący nawet do niego mnie nie dopuścił mimo, 

Ŝe twierdzi, iŜ byłam przewodniczącą zespołu. Nie starałam się być przewodniczącą. Moje 
zdanie było taki, Ŝe zespól powinien przeczytać wszystkie wnioski i sprawdzić czy spełniają 
wymogi formalne. Zespól tylko opiniuje wybiera Rada i dlatego większość członków nie 
chciała czytać wniosków. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Absolutnie nie zgadzam się z tym, bo działania komisji nie dotyczyły zawartości 

merytorycznej, a jedynie formalnej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje Regulamin przyznawania Nagród Miasta/ 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta pani Barbarze Gruszce-Zych/ 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- /Odczytuje wniosek o przyznani Nagrody Miasta panu Stanisławowi Jarno/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Komisja pracowała dokonała selekcji i my im ufamy nie ma potrzeby odczytywania tego 

wszystkiego. Ja się mogę zapytać pana Burmistrza czym się zajmowali poprzedni laureaci, bo 
mówił, a pan o tym, Ŝe to są nagrody polityczne. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Od pewnego czasu jest zapis o tym, Ŝe są to nagrody artystyczno-kulturalne i od tego czasu 

są sami artyści. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta Miejskiej Bibliotece Publicznej/ 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta panu Stanisławowi Michalskiemu/ 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta panu Jerzemu Matyi/ 
- /Odczytuje wniosek o przyznanie Nagrody Miasta panu Eugeniuszowi Bliźnickiemu/ 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W kilku przypadkach nie było nic na temat kultury, albo tylko ogólniki. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Miał pan na myśli konkretne nazwiska? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Miałem na myśli konkretne nazwiska. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Do 2000r. była to nagroda w trzech kategoriach społecznik, przedsiębiorca i przedstawiciela 

kultury. Od  2000r. wszyscy poza jednym są działaczami kultury. Teraz jest wiele na temat 
gospodarki, a nie kultury i myślę, Ŝe powinni państwo wziąć to pod uwagę 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem zapytać co skłoniło panią Przewodniczącą do zrezygnowania z kandydowania. Jakie 

to były motywy. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- W tym gronie nie miałam szans kandydować i dlatego wycofałam się, a swoja działalność 

kulturalną będę nadal prowadzić i za to rozlicza mnie ludzie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Trudno Ŝeby pani Danuta Walczak, która ma niekwestionowany dorobek, jeśli chodzi o kulturę 

dzisiaj brała udział w jakimkolwiek rankingu, zwłaszcza, Ŝe po rannej rozmowie z panem 
Przewodniczącym stanowisko klubu SLD i Porozumienia Obywatelskiego jest takie, Ŝe ma być 
pan Bliźnicki, Matyja i Biblioteka, w związku z tym sprawa jest juz przesądzona, państwo juz 
wybraliście. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania Nagród Miasta. 
- Pierwsza kandydatura pani Barbara Gruszka-Zych. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
14 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatura pana Stanisława Jarno. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
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2 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatura Miejskiej Biblioteki Publicznej. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatura pana Stanisława Michalskiego. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
 
GŁOSOWANIE  /Obecnych 20 radnych radna Anna Horzelska-Matyja nie głosowała/ 
 
9 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatura pana Jerzego Matyi. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kandydatura pana Eugeniusza Bliźnickiego. Kto z państwa jest za tą kandydaturą? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nagrody otrzymują MBP, pani Barbara Gruszka-Zych i pan Jerzy Matyja. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Brakuje jednego głosu ktoś nie głosował. 
- Czy ktoś z państwa nie głosował? 
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Ja nie głosowałam. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusje w tym temacie. 
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Dot. pkt 13.  – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie XLVIII Sesji Rady Miejskiej. 
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